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انتقادآیتاللهنوریهمدانیازبیانحرفهای
بیسندوبیمدرکدربعضیازمنابر

یک مرجع تقلید با انتقاد از مشــکلات معیشتی مردم اظهار داشت: دولت باید 
برای رفع مشکلات فکری بکند. همه چیز را گردن تحریم نگذاریم، نمی خواهیم 
بگویم تحریم مؤثر نیست؛ اما باید بدانیم استفاده از مدیران با تجربه و متدین و 

انقلابی خیلی از مشکلات را حل می کند.
آیــت الله نوری همدانی در دیدار تعدادی از مبلغین اســتان مازندران، ارتباط 
صمیمانه با مردم را لازمه فعالیت تبلیغی دانســته و خاطرنشان کرد: معتقدم 

هنوز تبلیغ چهره به چهره مؤثرترین و اثر گذارترین روش تبلیغ است.
بنابر روایت شفقنا، او در ادامه افزود: اگر مبلغ اخلاص داشته  باشد و برای منبر 

زحمت بکشد و مردم  او را در کنار خود ببینند موفق ترین مبلغ است.
نوری همدانی با انتقاد شدید از بیان حرف های بی سند و بی مدرک در بعضی از 
منابر اظهار داشت: من تعجب می کنم چرا هیچ نظارتی از طرف خود اهل منبر 
که سال ها کار کرده اند نمی شود که عده ای با بعضی از مطالب، افکار عده ای را 
نسبت به مسائل دینی مخدوش می کنند. اینکه ما بعضی از حوادث زمان را به 
مسائلی یا افرادی تطبیق کنیم درست نیست؛ ما وظیفه داریم آنچه را قرآن و 
اهلبیت »علیهم الســلام« فرمودند بیان کنیم و مردم هم با قدرت و درکی که 

دارند به بهترین شکل اعتقادات را حفظ می کنند.
ایشان عمل یک مبلغ یا معمم را برای مردم مهم دانسته و فرمودند: اگر مردم 
ببینند عمل و حرف ما دوتا اســت اعتماد نمی کنند، رفتار ما خودش می تواند 
تبلیغ باشد. امروز مردم گرفتار هستند، خودمان داریم وضعیت بد اقتصادی را 
درک می کنیــم و می بینیم گرانی کمر مردم را خم کرده حالا در این وضعیت 
بایــد کنار مردم باشــیم و باید بدانند ما هم مثل آنها این مشــکلات را درک 

می کنیم و مشمول همان مشکلات هستیم.
نوری همدانی در ادامه تصریح کرد: روحانیت باید صدای مردم باشــد و حفظ 
انقلاب را اصل بداند و توجه کند اگر صدای مردم باشد، می تواند هم دین مردم 

را حفظ کند و هم به انقلاب خدمت کند.
وی با انتقاد از مشــکلات معیشتی مردم اظهار داشــت: دولت باید برای رفع 
مشــکلات فکری بکند. همه چیز را گردن تحریم نگذاریم، نمی خواهیم بگویم 
تحریم مؤثر نیست؛ اما باید بدانیم استفاده از مدیران با تجربه و متدین و انقلابی 
خیلی از مشــکلات را حل می کند. بنده معتقدم بایــد به دولت کمک کرد و 
شــکی نداریم رئیس جمهور محترم تلاش می کند که مشکلات حل شود اما 
باید اختلاف را کنار گذاشــت و سلایق مختلف را با تعهد و شایستگی در نظر 

گرفت و کار کرد.
وی بیان کرد: متأسفانه رسم شــده  هر دولتی که می آید، عده ای مشکلات را 
به گردن دولت قبل می گذارند. ما گاهی می شنویم عده ای غیر منصفانه درباره 
مرحوم شــهید رئیسی صحبت می کنند، رئیسی واقعاً یک فرد متدین، دلسوز، 
مردمی و پرکار بود و خدمات فراوانی انجام داد. بله اشکالاتی هم در دولت قبل 
بود اما نباید سیاه نمایی کرد همانطور که الآن هم نباید نسبت به عملکرد این 
دولت تخریب نمود بلکه باید کمک کنیم و اشکالات را بیان کنیم و دولت هم 
از نقد منصفانه و پیشــنهاد خیر خواهانه استقبال کنند و از بکارگیری افرادی 
که گاهی با مبانی انقلاب مخالفت می کنند و زیر ســؤال می برند پرهیز کنند 
و مجلس نیز در دفاع از حقوق مردم، هم نظارت داشــته باشد و هم برای حل 
مشــکلات کمک کند خصوصاً در موضوع اقتصادی، مسئولان باید شب و روز 
نشناســند و بین مردم باشند، رفتن مسئولان بین مردم اگر حساب شده باشد 

هیچ زحمتی برای مردم نیست.
نوری همدانی ایجاد اختلاف و حرف هایی که موجب نا امیدی مردم باشــد را 
اشتباه دانســته و افزود: امروز دشمن تمام امکانات را برای ناامیدی مردم بکار 
گرفته است؛ لذا مهمترین کار در این زمان حفظ وحدت و اتحاد است . انشاءالله 
این بنای که امام  راحل »رحمت الله علیه« ایجاد کرد و امروز هم رهبری معظم 
بــا درایت و حکمت آن را مدیریت می کند به پشــتیبانی ملت و از همه بالاتر 
عنایت خداوند متعال و توجهات حضرات معصومین »علیهم الســلام« حفظ 

خواهد شد.
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باتوجهبهنظرمساعدرهبری،
ایرانبهFATFخواهدپیوست

ساعاتی بعد از دیدار شب گذشته مسعود پزشکیان، رئیس جمهوری کشورمان 
با رهبــر انقلاب، وزیر اقتصاد توئیتی مهم را منتشــر کــرد. آنگونه که امروز 
 CFT عبدالناصر همتی اعلام می کند، رهبری بــا طرح مجدد لوایح پالرمو و
در مجمع تشــخیص مصلحت موافقت کرده اند. این یعنی قرار اســت یکی از 

بزرگترین گره های اقتصادی ایران، باز شود.
آنچه که از توییت عبدالناصر همتی فهم می شود، این است که FATF بار دیگر 
راهی مجمع می شود و با توجه به توصیه رهبری، باید در انتظار تصویب آن هم 
بود. حمیدرضا جلائی پور فعال سیاســی اصلاح طلب هم همین پیش بینی را 
دارد. جلایی پور در گفتگو با خبرآنلاین، تاکید می کند؛ »با توجه به نظر مساعد 
رهبری، ایران به اف ای تی اف خواهد پیوست و این موضوع به رغم تاخیر و زیان 

بسیار، به زودی حل خواهد شد.«
جلایی پور در ادامه این گفتگو عنوان می کند: کســانی که با FATF مخالف 
بودند اغلب افرادی بودند که در دو دهه گذشــته )از ١٣٨۴ به بعد( اساســا با 
فرایند توسعه ایران مخالف بودند و آن را امری غربی می دانستند. اما هم اکنون 
در شــرایطی هســتیم که این آقایان به عینه زیان های مخالفت با توسعه )و 
مقتضیات آن را مثل روابط شفاف مالی با اقتصاد جهانی( را در ایران می بینند. 
بعنوان نمونه می بینند که در یک دهه گذشته ده میلیون به فقرای کشور اضافه 
شده؛ یا کشوری که صادر کننده برق بوده الان در تامین برق بخش صنعتی و 

خانگی کشور با مشکل روبرو است؛ و ناترازی های دیگر را می بینند. 
وی در خصــوص علت مخالفت مخالفان بــا اف ای تی اف هم می گوید: یکی 
از علل مخالفت این آقایان با اف ای تی اف بخاطر این بود که ایران به »شــبکه 
مقاومت منطقه« کمک می کرد و لذا آن ها با قبول این مکانیزم شفاف ســازی، 
مخالفت می کردند. اما هم اکنون پس از بیست سال و خصوصا پس از تحولات 
پانزده ماه اخیر در منطقه مشخص شده است که اساسا حمایت از شبکه مقاومت 
یک بعدی بوده است و حمایت از مردم مظلوم فلسطین نظامی دیده می شده 
اســت. در صورتی که حمایت از آرمان فلسطین یک ایده منطقه ای و جهانی و 
بین دولت هاســت و در سپهرهای فرهنگی، رســانه ای و اقتصادی هم جریان 
دارد. به بیان دیگر بخاطر حمایت از یک »نگاه نظامی نگر« از جریان مقاومت با 
اف ای تی اف مخالفت می شد، اما هم اکنون باز به عینه کارنامه این مقاومت یک 

بعدی در پیش چشم مخالفان با شفاف سازی روشن شده است. 
جلایی پــور ادامه می دهد: مخالفان با اف ای  تی اف کارشــان تقریبا در مقابل 
حتی کشــورهای غیرغربی هم بود. به عبارت دیگر کارشــان در قوطی کمتر 
عطاری پیدا می شد. شــما ببینید بعنوان مثال اگر اف ای تی اف تصویب نشود 
حتی کشورهای عضو بریکس و شانگهای هم نمی توانند مناسبات اقتصادی در 

خوری با ایران داشته باشند. ضرر این کار از کیسه مردم بود.
این چهره اصلاح طلب تاکید کرد: این روزها افراد عادی هم متوجه  هستند که 
مراودات تجاری در ربط با بسیاری از سازمان های بین المللی قرار دارد، و تنها ۲ 
الی ٣ کشور در جهان هستند که به اف ای تی اف ملحق نشده اند. این مخالفان 
توجه نداشــتند که حتی کشــورهای که هم پیمان ایران بوده و در پیمان های 
منطقه ای و بین المللی مانند اوراسیا، بریکس، شانگهای، اکو و... منافع اقتصادی 
 FATF مشــترکی با ایران دارنــد، گفته اند که اگر این دو لایحــه باقی مانده
تصویب نشود، قادر نیستند مناسبات اقتصادی و ارتباط اقتصاد موثری با ایران 
برقرار کنند-مثل کشور چین. وی در پایان تاکید می کند:  این بار رهبری هم 
نظر مســاعد خود را با اف ای تی اف ابراز کرده اند و به نظر می رسد از مخالف ها 

کاسته شده و البته با تا خیر این مشکل حل می شود.

احزاب

تهدیدپزشکیانازسویچهرهحامیزاکانی:
ممکناستطرحسوالازرئیسجمهور

راکلیدبزنیم
مالک شــریعتی نماینده تهران در مجلس شورای اسلامی 
در جلســه امروز سه شنبه ١١ دی ١۴۰٣ صحن مجلس در 
تذکــری گفت: از قوه قضاییه بابت برخورد محکم و قاطع با 
تخلف فرزندان معاون اول سابق قوه تشکر می کنم؛ کسانی 
که می گویند قوه قضاییه برخــورد قاطع نمی کند یا با دانه 
درشت ها برخورد نمی کند این پرونده ها را نیز ببینند؛ البته 
منتظریم که به پرونده خود شــخص ایشــان نیز رسیدگی 
شــود که ابهامات برطرف شــود. به گزارش ایســنا وی در 
تذکر دیگری به رئیس سازمان اداری و استخدامی و رئیس 
جمهوری اظهار کرد: تداوم برخورد سیاسی سازمان اداری و 
استخدامی با مدیران انقلابی دولت شهید رئیسی قابل قبول 
نیست و متاســفانه به تذکر رئیس مجلس نیز توجه نشد و 
قراردادهای آنها در حال لغو غیرقانونی است و ممکن است 

این موضوع به سوال از رئیس جمهور منجر شود.
این نماینده مجلــس در تذکری به دولت عنــوان کرد: بر 
اساس ماده ۴۶ قانون برنامه، پیش نویس اساسنامه سازمان 
بهینه سازی و مدیریت راهبردی انرژی تهیه شده و به دولت 
رفته است اما بر اساس اخبار رسیده متأسفانه سازمان برنامه 
به عنوان متولی تهیه پیش نویس اساســنامه، این سازمان 
مهم در حوزه مدیریت مصرف انرژی را ذیل خودش تعریف 
کرده اســت؛ این کار واقعاً خطاست و تجربه انحصار طلبی 
سازمان برنامه در موضوع سازمان هدفمندی یارانه ها پیش 
چشم ماســت. اگر سازمان هدفمندی یارانه ها ذیل سازمان 

برنامه موفق بوده است این کار را نیز بکنید.
شریعتی ادامه داد: تاکید قانونگذار در جزء ۲ ماده ۴۶ قانون 
برنامه این است که سازمان بهینه سازی و مدیریت راهبردی 
انرژی به صورت فرابخشی تاسیس شود و رئیس این سازمان 
معاون رئیس جمهوری باشــد. اگر این ســازمان طبق نظر 
مجلس با اختیارات تعیین شده تشکیل نشود و ذیل سازمان 
برنامه بــرود، حتماً به اهداف خود نخواهد رســید و کاملًا 
بی فایــده خواهد بود و مجلس عدم اجــرای قانون برنامه را 
تحمل نخواهد کرد. وی همچنین در تذکری به هیئت رئیسه 

مجلس خواستار اعلام وصول طرح های نمایندگان شد.

بگومگویقالیبافورسایی
دربارهابلاغقانونحجاب

نماینده تهران در مجلس در خصوص قانون عفاف و حجاب 
گفت: اگر چیزی قانون شــد باید ابلاغ شود اگر دولت فکر 

می کند اشکال دارد بعد از ابلاغ می تواند لایحه بدهد.
در جلسه علنی روز گذشته مجلس حمید رسایی در تذکری 
با استناد به ماده ۲۲ خطاب به قالیباف رئیس مجلس گفت: 

حرمت مجلس را چه کسی باید نگه دارد. 
به گزارش خبر آنلاین، وی افزود: مصاحبه شما را همه ما از 
تلویزیون دیدیم برای ابلاغ قانون حمایت از خانواده از طریق 
ترویج فرهنگ عفاف و حجاب ابلاغ را اعلام کردید. شــما از 
این قانون دفاع کردید و تاریخ تعیین کردید که ابلاغ شــود 
اما چرا این قانون ابلاغ نشــده است؟ او ادامه داد: دولت در 
کنترل  نرخ ارز و خاموشی ها دچار مشکل است. شایعه شده 
که شورای عالی امنیت ملی جلوی ابلاغ این قانون را گرفته 
اما این دروغ است. ما از شورای عالی امنیت ملی پرس و جو 
کردیم و نه شــورا این موضوع را رای نداده و بر این اساس 
رهبری نیز این موضوع را تایید نکردند. اما مسئولین دولتی 
اعلام می کنند که شورای عالی امنیت ملی جلوی ابلاغ این 
قانون را گرفته اســت و دولت می خواهد لایحه برای اصلاح 
بدهد. این نماینده مجلس تاکید کرد: اگر چیزی قانون شد 
باید ابلاغ شود اگر دولت فکر می کند اشکال دارد بعد از ابلاغ 
می تواند لایحه بدهد.  شما برای ابلاغ این قانون تاریخ تعیین 
کردید یکی جواب بدهد که طبق کدام قانون شما این قانون 
را ابــلاغ نمی کنید. دولت یــک دو قطبی ایجاد کرده و این 
عدم ابلاغ به این دو قطبی دامن می زند. قانون حرمت دارد.  
محمــد باقر قالیباف رئیس مجلس در پاســخ به این تذکر، 
گفت: اولا می گویید شــایعه اســت، اگر شایعه است شایعه 
است دیگر. رئیس مجلس در ادامه تاکید کرد: من گفتم ۲٣ 
آذر ماه این قانون را ابلاغ می کنم اما آن مرجعی که ۲٣ آذر 

را به ما ابلاغ کرده بود مجددا تاریخ را تمدید کرد.

سلیمی:
قاچاقسوختمشکلداخلیاست

نهنتیجهتحریمها
یــک نماینــده مجلس شــورای اســلامی گفــت: آقای 
رئیس جمهور گفتند ۲۰ میلیون لیتر سوخت گم می شود؟ 
حالا چون تحریم هستیم نباید بگوییم ۲۰ میلیون لیتر گم 
می شود؟ آقای رئیس جمهور گفتند داخل کشور گم می شود، 
در خارج از کشور که گم نمی شود؛ پس این حرف ها ربطی 
بــه تحریم نــدارد، نباید حواس مردم را پــرت کنیم، پرت 
کردن حواس مردم کار درســتی نیست. علیرضا سلیمی در 
گفت وگو با ایلنا، دربــاره اظهارنظرش مبنی بر این که وزیر 
نفت گفته از قاچاقچیان سوخت برای سوخت پالایشگاه ها 
نفت خریداری می شود و صدای این سخنان  هم وجود دارد، 
آیــا قصد ندارد این صدا را در اختیار کمیســیون اصل ۹۰ 
قرار دهد،  گفت: کمیسیون فایل را دارد، اعضای کمیسیون 
صنایع هم  در جلســه بود ه اند و در جلسه علنی کمیسیون 
هم مطرح شده است. وی تاکید کرد: بالاخره حرف  هایی که 
ایشان زده کارشناسی شده بوده، چون ایشان فرمودند ما با 
کارشناسان مشورت می کنیم یا کار کارشناسی شده نیست 
دیگر؛ اگر کارشناســی شده نبوده از مردم عذرخواهی کنند 
اگر هم بوده که اجرایی کنند.  ســلیمی بیان کرد: دوستان 
می گویند الان گفته می شود در روز ١۲۰ تا ١٣۰ لیتر بنزین 
و مقداری هم گازوئیل مصرف می شــود.اگر جمعیت ایران 
را هــم ۹۰ میلیون در نظر بگیریــم و به هر فرد روزی یک 
لیتر هم بدهیم این قدر نمی شــود، چه طور می شود این قدر 
مصرف ما بالاســت؟ سلیمی با بیان اینکه راه وجود دارد اما 
اراده می خواهد، گفت: راه برای جلوگیری قاچاق، هدر رفت 

و توزیع عادلانه وجود دارد و یک اراده جدی می خواهد.
وی در پاسخ به این که با توجه به تکذیب وزارت نفت و اینکه 
می گویند به خاطر دورزدن تحریم ها نمی توانند شفاف سازی 
بیشتری کنند، به نظر شــما موضوع تحریم ها تا چه اندازه 
موجب فساد در کشور و راهی برای فرار از مسئولیت پذیری 
شده است،  عنوان کرد: این مال امروز نیست، این قاچاقچی 
داخل کشــور اســت، این به تحریم ربطی نــدارد. ما منکر 
نیســتیم گاهی نباید همه اطلاعات را داد، این بخشــی از 
مســئله است اما بخش عمده این مســئله قاچاق در داخل 
کشــور است. سوالم این است، چون ما تحریم هستیم آقای 
رئیس جمهور گفتند ۲۰ میلیون لیتر سوخت گم می شود؟ 
حالا چون تحریم هستیم نباید بگوییم ۲۰ میلیون لیتر گم 
می شود؟ این حرف که تحریم هستیم و ما نمی توانیم بگوییم 
چه می کنیم، یعنی چه؟ یا آقای رئیس جمهور درست گفته 
است یا غلط، اگر درست گفته که اطلاعاتش را دارند، ببینید 
آقای رئیس جمهور گفتند داخل کشور گم می شود، در خارج 
از کشور که گم نمی شود؛ پس این حرف ها ربطی به تحریم 
نــدارد، نباید حواس مردم را پرت کنیم، پرت کردن حواس 

مردم کار درستی نیست.

مجلس

گروه سیاسی-مانیا شوبیری: بعد از اعلام 
رفع فیلتر واتســاپ و گوگل پلی بهانه 
گیری گروهی همیشه معترض آغاز شد. 
ماجرا اما به همینجا ختم نشد و دو روز 
بعد فراخوانی در فضای مجازی دســت 
به دست شــد که طبق آن قرار بود بعد 
از نماز جمعه تهران راهپیمایی موتوری 
انجام شــود. تندروها مدعی بودند این 
راهپیمایــی در اعتراض به آنچه »قانون 
شکنی در رهاســازی واتساپ و گوگل 

پلی« خوانده اند صورت گیرد. 
غلامعلــی جعفــرزاده ایمن آبــادی در این 
خصوص با اشــاره به اینکه اگر آمار کاربران 
واتس آپ، تلگرام، اینستاگرام، یوتیوب و توئیتر 
را بگیرید متوجه می شــوید نسبت به قبل از 
فیلترینگ رشد وحشتناکی داشته است تاکید 
کرد: تندروها دنبال داستان دیگری هستند، 
آنها دنبال این هســتند که مدام از این دولت 
بهانــه بگیرند و این دولت را زمین بزنند؛ من 

نمی دانم در مغز اینها چه می گذرد!
در ادامه مشــروح گفت وگو مردم ســالاری 
با نماینده ســابق رشــت در مجلس شورای 

اسلامی را می خوانید:
غلامعلی جعفرزاده ایمن آبادی، نماینده ادوار 
مجلس شورای اسلامی با اشاره به واکنش ها 
منفی نســبت به اولین گام از رفع فیلترینگ 
گفت: ما خودمان را از داشتن برخی امکانات 
محروم می کنیم، به عنوان مثال یوتیوپ یک 
کتابخانه بین المللی است که ما خودمان را از 
آن محروم کرده ایم، واتس آپ وسیله ارتباطی 
بین مردم بــود و واقعا طبقه پایین جامعه به 

خاطر هزینه های تلفن می توانستند با یکدیگر 
ارتباط برقرار کنند و مردم راحت بودند.

وی با تاکید بر اینکه من نمی دانم تندروها از 
چه چیزی می ترســند، گفت: الان اینها آزاد 
بشود اتفاقی برای جمهوری اسلامی می افتد؟ 
مگــر الان در دنیا آزاد نیســت؟ چه اتفاقی 
افتاد اســت؟ همیشــه رفتار تندروها سلبی 
اســت و ایجابی نیست. وی خاطر نشان کرد: 
وقتی در اتوبانی تصادف می شــود نمیتوانید 
بروید آن اتوبان را برای همیشــه ببندید، به 
جای بستن آن، نقاط حادثه خیز را مشخص 
می کنیم که دیگر کسی در آن تصادف نکند، 
این که نمی شــود راه حل! البته که تندروها 
مثل همیشه به دنبال داستان دیگری هستند، 
مشکل شان اینها نیست خودشان هم می دانند.
این نماینده ســابق رشت در مجلس شورای 
اســلامی بــا بیان اینکــه اگر آمــار کاربران 
واتس آپ، تلگرام، اینستاگرام، یوتیوب و توئیتر 
را بگیرید متوجه می شــوید نسبت به قبل از 
فیلترینگ رشد وحشتناکی داشته است، اظهار 
داشت: الان تقریبا هرکسی که به این پلتفرم ها 
نیاز دارد، از آن استفاده می کند. بنابراین آزاد 
شدن و نشدنش تفاوت زیادی ندارد، ولی خب 

قطعا آزاد شود بهتر است.
جعفــرزاده ایمن آبادی با بیان اینکه تندروها 
دنبال داســتان دیگری هســتند، گفت: آنها 
دنبال این هستند که مدام از این دولت بهانه 
بگیرند و این دولت را زمین بزنند؛ من نمی دانم 
در مغز اینها چه میگذرد! این دولت جمهوری 
اسلامی ایران اســت، ما هم بدترین نقدها را 
به دولت شهید رئیسی داشتیم ولی هیچوقت 

حاضر نبودیم دولت این شهید بزرگوار خدای 
نکرده ســقوط کند، چون تنهــا یک دولت 

نیست؛ بلکه جمهوری اسلامی است.
وی تاکید کرد: من نمی دانم واقعا باید چطور 
باید ایــن موضوع را به تندروها توضیح داد تا 
سر عقل بیایند! این افراد ما را در دنیا انگشت 

نما کرده اند.
موتــوری  تظاهــرات  فراخــوان   بــه  وی 
اشــاره کرد  امــت حزب الله«  »مطالبه گران 
و گفــت: البته در  موضــوع  فراخان موتوری 
این ضعــف را متوجه وزیر کشــور می دانم، 
وزیر کشــور باید ورود می کرد و جلوی اینها 
را میگرفت. البته که با این همه بوق و کرنایی 
که زدند که ما می خوایم راهپیمایی موتوری 
برگزار کنیم، ١5 موتور نتوانســتند در تهران 
١5 میلیونی جمع کنند، همانطور که می دانید 

یکی از مشکلات تهران موتور سیکلت است.
این نماینده ادوار مجلس یادآور شد: این نشان 
می دهد مردم اینها را قبول ندارد، تندروها را 
قبول ندارند. امیدوارم این افراد سر عقل بیایند 
و کمی هم به فکر منافع ملی و کشور باشند. 
وی با اشــاره به اتفاقات سال ۹۶ گفت: دقیقا 
اتفاقات ســال ۹۶ از مشهد و با صحبت های 
اقای علم الهدی شروع شد، کشور بهم ریخت 
و مردم را دعوت به خیابان کردند و آن اتفاقات 
تلخ افتاد، امیدوارم این دفعه دیگر ورود نکنند 
و این بلا را سر این نظام و کشور نیاروند. اینها 
قطعا به دنبال آشوب هستند، اما مردم عاقلتر 

از این حرفهاند و در دام نخواهند افتاد.
جعفر زاده ایمن آبادی با اشــاره به اینکه اگر 
قرار اســت موضوع رفــع فیلترینگ تبدیل 

به پاشنه آشــیل برعلیه دولت شود به آقای 
پزشــکیان توصیه می کنم در این زمینه زیاد 
انرژی مصرف نکند و انصــراف بدهد، خاطر 
نشان کرد: ما مشکلی با vpnها نداریم، الان 
اکثر مهندسین کامپیوتر می توانند وی پی ان 
بســازند، این را جهت اطلاع آقایان تندروها 
می گویم، مردم بــه این وضعیت عادت کرده 

اند، بروند دنبال مسائل دیگری بگردند.
وی در ادامــه با تاکید بر اینکه خدارو شــکر 
که دولت پایداریچی ها رای نیاوردند تا کشور 
را به مرحله جنگ و ســقوط برسانند، گفت: 
آن جوانی که میگوید »من دســتور میدهم« 
که بیخود می کند همچیــن حرفی می زند، 
بداند که یک نفری نمی تواند برای کل کشور 
تصمیــم بگیرد حتی اگه همــه تندروها هم 

جمع بشوند نمی توانند تصمیم بگیرند.
جعفرزاده ایمن آبادی به نامه جریان پایداری 
به رئیس جمهور و ادعای ضعیف شدن جریان 
مقاومت نیز اشاره کرد و گفت: جبهه مقاومت 
همانطــور که رهبر معظم انقــلاب فرمودند، 
یک ایدئولوژی اســت و با این چیزها تضعیف 
نمی شود، حداقل چیزی که دشمن میگوید را 
تکرار نکنند و این خوراک ها را به رسانه های 
صهیونیستی ندهند که کار جبهه ی مقاومت 
تمام شــده اســت.این نماینده ادوار مجلس 
شورای اسلامی با اشــاره به اینکه کشور ما، 
کشور قدرتمندی اســت، گفت: درصورتیکه 
تندروهای داخلی مردم را اذیت نکنند، مردم 
مشکلی با جمهوری اسلامی ندارد، بزرگترین 
مشــکل مردم ما وجود همین تندروهاســت 
که اگر نباشند مردم خیلی خیلی راضی تر از 

حکومت و حاکمیت هستند. 
وی با تاکید بر اینکه دکتر پزشکیان به دنبال 
وفاق و وحدت اســت، گفــت: رئیس جمهور 
بهترین فرصت را برای این افراد ایجاد کرد که 
از مــردم دلجویی کنند تا بتوانیم در زمانیکه 
کشــور این میــزان تهدید می شــود، از این 

تهدیدات عبور کنند. 
جعفرزاده ایمن آبادی با بیان اینکه، تندروها 
دوست ندارند اتفاقات خوبی در کشور بیافتد، 
گفت:  امیدوارم برای یکبار هم که شده دلشان 
برای شــهدا، انقلاب و نظام بسوزد و دست از 
این لجاجت هایــی بچه گانــه بردارند و فکر 

انقلاب و نظام باشند و سنگ اندازی نکنند.
وی افــزود: همــان مقاومتــی کــه از آن 
صحبــت می کننــد دارد اتفــاق می افتــد، 
وقتــی با  این همــه رفتارهــای خصمانه ی 
تحریمــی مقابله می کنیم و مــردم مقاومت 
می کنند، نباید ته دل مــردم را خالی کنند، 
که متاســفانه اســتراتژی اینها همین است، 
 این را بدانند که ضربه ی ســنگینی را به این 

مجموعه خواهد زد.

ســخنگوی قوه قضاییه جزییات حکم 
فرزندان معاون اول سابق قوه قضاییه را 

اعلام کرد.
به گزارش ایســنا، اصغر جهانگیر در نشست 
خبری روز گذشــته )سه شنبه( گفت: ۹ دی 
ماه، تجلی اراده ملی در احترام به نظر اکثریت 
ملت و حراست از جمهوریت نظام در مقابله با 

قانون شکنان بود.
ســخنگوی قوه قضاییه در خصوص اینکه آیا 
احکام فرزندان معاون اول ســابق قوه قضاییه 
صادر شــده اســت؟  گفت: احکام فرزندان 
معاون اول سابق قوه قضاییه و سایر متهمان 

این پرونده صادر و قطعی شده است.
ســخنگوی قوه قضاییه گفت: از متهم ردیف 
اول پرونــده کــه آقای امیرحســین مصدق  
کهنمویی هست حدود 5۰ جلسه تحقیق در 
شعبه بازپرسی به عمل آمد. همچنین از متهم 
ردیف دوم پرونده کــه محمدصادق مصدق 
کهنمویی اســت حدود ٣۰ جلسه تحقیق در 

مرحله بازپرسی صورت گرفته است.
وی تاکید کرد: از ســایر متهمان مثل متهم 
حمیدرضــا یوســفی و محمد حســینی هر 
کدام حدود 5۰ جلســه در مرحله دادسرایی 
و بازپرسی صورت گرفته و سایر متهمان هم 
به تفکیک در مرحله بازپرسی از آنها تحقیق 

به عمل آمد.
سخنگوی قوه قضاییه درباره اینکه آیا در این 
پرونده از آقای مصدق تحقیقی شد؟ گفت: در 
این پرونده تحقیقی از معاون اول ســابق قوه 

قضاییه صورت نگرفت.
ســخنگوی قوه قضاییه افــزود: دادگاه بدوی 
رســیدگی به این پرونده را از ١5 اســفند با 
حضور متهمان و وکلای آنها در ۲۶ جلســه 
به صورت مفصل رسیدگی کرد  و در راستای 
درخواســت وکلای متهمان مبنی بر ارجاع 
به کارشناسی رســمی، پرونده به کارشناسی 
ارجاع داده شد و کارشناسان بزه پولشویی را 
تایید کردند و در نهایت پرونده منجر به صدور 

رأی در مرحله بدوی شد.
جهانگیــر گفت: متهــم ردیــف اول پرونده 
)امیرحســین مصدق کهنمویی( در مجموع 
به بیش از ١۷ ســال حبــس، جزای نقدی و 
مصادره اموال محکوم شــد. متهم ردیف دوم 
محمدصــادق مصدق کهنمویی، به ٨ ســال 
حبس، جزای نقدی و مصادره اموال محکوم 

شد.
ســخنگوی قوه قضاییه در پاســخ به سوالی 
درباره آخرین وضعیت پرونده تشــکیل شده 
برای  کنسرت خانم  احمدی  گفت: با توجه 
به اینکه محل وقوع بزه در استان قم شناسایی 
شد، پرونده با عدم صلاحیت به دادگستری قم 
ارســال شده و در حال پیگیری است و محل 
کاروانســرا پلمب شده است.  تحقیقات برای 
شناسایی عوامل پشت صحنه دنبال می شود 

و به محض اطلاعات تکمیلی اطلاع رســانی 
لازم می شود.

ســخنگوی قوه قضاییه در پاســخ به سوالی 
دربــاره آخرین وضعیت پرونده امیرحســین 
مقصودلــو )تتلو( گفت: این فــرد دو پرونده 
داشــت.  در یک پرونده به اتهام  تشــویق به 
فساد و فحشــا به تحمل ١۰ حبس محکوم 

شده و حکم در حال اجراست.
وی افزود: پرونده دیگری هم  به اتهام  توهین 
به مقدســات داشت که در شــعبه ۹ دادگاه 
کیفری یک محکوم به 5 ســال حبس شد و 
با فرجام خواهی دادســتانی پرونده به دیوان 
عالی ارسال شد. در دیوان عالی پرونده نقض 
و به شعبه هم عرض ارجاع شد و در آنجا معد 
انشای رای اســت و بعد از صدور رای، اطلاع 

رسانی می شود.
سخنگوی قوه قضاییه درباره آخرین وضعیت 
پرونده »کینگ مانی« یا شرکت بادران گستر 
گفت: این پرونده  با شکایت ۴5۰۰ نفر تشکیل 
شد. ٨ نفر از متهمین پرونده به ارتکاب اخلال 
در نظام اقتصادی کشور از طریق مشارکت در 

کلاهبرداری شبکه ای محکوم شدند.
وی افــزود: متهم اصلی پرونده به ۲۰ ســال 
حبس و ســایر متهمــان نیز هر کــدام به 
١۰ ســال و برخی هم به 5 ســال و رد مال 
تضامنی محکوم شدند. برای برخی از شکات 
پرونده به دلیل مفتوح بودن پرونده و در حال 
کارشناســی بودن برای ارزیابی میزان دقیق 
وجوهی که اعلام کردند که مال باخته شدند،  

پرونده همچنان مفتوح است.
وی درباره آخرین وضعیت پرونده ترور شهید 
سردار ســلیمانی گفت: این پرونده  به عنوان 
یک پرونده ملی دنبال خواهد شد و ما محق 
به رسیدگی به جنایات ارتکابی توسط عوامل 

تروریستی هستیم.
وی در پاسخ به سوالی درباره اینکه آیا آزادی 
بابک زنجانی صحت دارد و موضوعات مطروحه 
در خصــوص او در فضای مجــازی گفت: در 
خصوص آزادی بابک زنجانی با بررسی انجام 
شده ایشان آزاد نشده، در مرخصی هم به سر 
نمی برد و موضوعــات مطروحه در خصوص 

آزادی و مرخصی و بیرون بودن ایشان، مورد 
تایید ما نیست.

ســخنگوی قوه قضاییه در پاســخ به سوالی 
درخصوص اقــدام قوه قضاییه در راســتای 
آزادی محمدرضا نوری تبعــه ایرانی زندانی 
شده در عراق، گفت: آزادی محمدرضا نوری 
در جلســات  دیپلماتیک و قضایــی ایران با 
هیئت عراقــی و مذاکرات مختلــف ایران و 
عراق مــورد تاکید و پیگیری قــرار گرفت و  
بین دو دولت هم تماس هایی در رابطه با این 
موضوع دنبال شده است. وی درباره بازداشت 
خبرنگار ایتالیایی در ایران اظهار بی اطلاعی 
کرد. ســخنگوی قوه قضاییــه درباره ممنوع 
الخروجی ترانه علی دوســتی بازیگر سینما 
گفت: ایشــان ممنوع الپرواز نیست. همانطور 
که  رئیس قــوه قضاییه تاکیــد کرده حتی 
برای تعقیب متهمان هم اجازه داده نشده که 
کارت ملی متهمان مسدود شود. در خصوص 
ایشان )ترانه علیدوستی(  من از سازمان ثبت 
احوال پیگیری کردم و رئیس ســازمان ثبت 
احوال گفت که کارت ملی او با مســدودیت 
روبرو نشده و اگر ایشــان یا هرکسی در این 
خصوص ادعایی دارد مراجعه و شــکایت کند 
و ما پیگیــری می کنیم. جرمی به نام ممنوع 
الپروازی نداریم. سخنگوی قوه قضاییه درباره 
اقدامات انجام شــده قضایی در بحث ناترازی 
بــرق و گاز، گفت: در مورد ناترازی برق و گاز 
و کمبود سوخت و گازوئیل تحقیقات لازم از 
شرکت ملی گاز و توانیر در دست اقدام است. 
در صورتی که احراز شــود مسئولان دستگاه 
اجرایی ترک فعلی بابت تامین سوخت مورد 
نیاز واحدهای نیروگاهی داشتند مراتب مورد 

پیگیری قضایی قرار خواهد گرفت.
وی در پاســخ بــه ســوالی در خصــوص 
خاموشی های اخیر و ذخایر سوخت مایع که 
برای نیروگاه ها فراهم نشــده، آیا دولت کسی 
را به عنوان ترک فعل در این خصوص معرفی 
کــرده یا خیر، گفت: برخــی ترک فعل ها به 
عنوان جرم محســوب نمی شود، چرا که هیچ 
قصوری صورت نگرفته و بلکه امکان اجرای آن 
وجود نداشته است. مقایسه نفت و گاز ذخیره 

شده امسال با سال های گذشته حاکی از این 
بوده که حجم ذخیره شده تقریباً یکسان بوده 
اما برخلاف سال گذشته حجم مخازن نه تنها 

افزایش نیافته بلکه کاهش یافته است.
جهانگیر در پاســخ به ســوالی درباره انتقال 
زندانیان زندان قزلحصار گفت: زندان قزلحصار 
به دلیل قدمت بالایی کــه دارد، باید انتقال 
زندانیان صورت گیرد. این کار با پیگیری های 
به عمل آمده مشــخص شــده اســت که در 
دستور کار سازمان زندان ها قرار دارد. سازمان 
زندان ها به دنبال فراهم کردن زیرساخت های 
لازم و تامین زمین مناســب در استان تهران 
بــرای انتقال زندانیان اســت و فعلًا در حال 

پیگیری مقدمات کار هستند.
جهانگیــر دربــاره آخرین وضعیــت  نیلوفر 
حامدی و الهه محمدی خبرنگاران گفت:  این 
دو نفر با وثیقه آزاد هستند و عفو آنها در نوبت 

رسیدگی است.
جهانگیر در پاســخ به ســوالی درباره امکان 
آزادی نیلوفر حامدی و الهه محمدی با عفو، 
گفــت: این دو نفر در حال حاضر بازداشــت 
نیستند. آن ها قبلًا از زندان خارج شدند و الان 
هم در خارج از زندان به سر می برند؛ لذا بحث 
آزادیشان در پرســش، دقیق نیست. پس از 
موافقت ریاست قوه برای ارجاع پرونده این دو 
نفر به کمیسیون عفو، مراتب در دادگستری 
اســتان تهران پیگیــری و در کمیســیون 
عفو استانی بررسی شــده و با نظر موافق به 
کمیســیون عفو مرکزی ارســال شده است. 
به محض اینکه رســیدگی صــورت گرفت و 
تصمیمی گرفته شد اطلاع رسانی خواهد شد.
جهانگیر درباره موضوع نابینا شــدن بیماران 
بیمارســتان نگاه گفت: یکــی از خبرنگاران 
در جلســه گذشــته در خصوص بحث نابینا 
شــدن تعدادی از هم وطنان مــا در یکی از 
بیمارستان های تهران ســوالی را مطرح کرد 
که شائبه ای در فضای مجازی برای بعضی ها 
ایجاد کرد، لازم اســت کــه توضیحی بدهم.  
طرح آن سوال و پاسخی را که من ارائه کردم 
در خصوص این پرونده مربوط به این عزیزان 
بود؛ آنجا مطرح شد بحث رسیدگی به پرونده 
کسانی که با آسیب روبرو شدند، هشت نفر از 
این ۹ نفری که نابینا شدند طرح شکایت در 
دادگستری کردند و پرونده تشکیل شده، برای 
اینکه سهم کســانی که در این قضیه مقصر 

بودند یا قصور کردند مشخص شود.
وی افزود: با توجه به اهمیتی که چشــم دارد 
و در قانون مجازات اسلامی، اعضای زوج بدن 
بــه نوعی در جرایم غیرعمد مســاوی با دیه 
کامل انسان اســت، یعنی برابر نفس شمرده 
شده است، این موضوع در کمیسیون پزشکی 
ســازمان پزشــکی قانونی و همین طور در 
دادسرای رسیدگی به جرایم پزشکی در دست 

رسیدگی است.
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